

Participate in Survey on Discrimination and Sexual Harassment on Campus to receive a HK\$25 Starbucks e-voucher 參加校園歧視及性騷擾問卷調查可獲贈價值 25 元 Starbucks 電子現金券乙張



Dear colleagues and students,

Questionnaire Survey on Discrimination and Sexual Harassment on Campus
2022/23

The University's Committee Against Discrimination and Sexual Harassment is conducting a survey on discrimination and sexual harassment on campus to gain a better understanding of the learning/working experiences of our staff and students.

You are invited to take part in the survey. The survey will take a few minutes only. There are no correct answers to the questions in the survey. Please answer the questions as honestly as possible based on your own situations and feelings. The results will be used to assist the University in its continuous promotion and education for maintaining a diverse and inclusive environment for members of the University community that is free from discrimination and harassment. **Information collected will be kept in strict confidence and be used for statistical purposes only.**

Please click [HERE](#) to begin the survey, which will close on **5 December 2022**. To facilitate the participation of frontline/junior staff, hard copies will be sent to them through their departments/units.

As a token of gratitude, **the first 600 participants who successfully completed the survey will receive a HK\$25 Starbucks e-voucher**. Please provide your valid CUHK email address for receiving the e-voucher upon completion of the survey. The e-voucher is available on a first-come-first-served basis while stocks last. The winners will be notified individually in December via the email address provided.

For enquiries, please contact us at 3943 1722 or email to padsh@cuhk.edu.hk.

Thank you for your support in cultivating a diverse and inclusive campus at CUHK!

Committee Against Discrimination and Sexual Harassment

各位同事及同學：

校園歧視及性騷擾問卷調查 2022/23

大學防止歧視及性騷擾委員會（委員會）現正進行校園歧視及性騷擾問卷調查，以更了解中大教職員和學生的學習和工作環境。

委員會誠邀大家參與是次問卷調查，需時約數分鐘。問卷所有問題，沒有標準答案，請根據實際情況和切身感受回答。調查結果將有助大學持續推廣宣傳及教育工作，以為各成員維持一個多元共融環境，免受歧視和騷擾。**所收集的資料絕對保密，只供統計分析之用。**

請於 **2022 年 12 月 5 日或之前**透過此**連結**填寫問卷。另外，問卷將以書面形式經由所屬部門發放予前線及基層同事填寫。

為答謝大家支持是次問卷調查，**首 600 位成功完成問卷之參加者，將獲贈 Starbucks 電子現金券乙張，價值港幣 25 元**，完成問卷後請提供有效的香港中文大學電郵地址供發放電子現金券之用，先到先得，送完即止。結果將於 12 月以電郵通知各得獎者。

如有查詢，請致電 3943 1722 或電郵至 padsh@cuhk.edu.hk。

感謝各位對共建多元共融的中大校園的支持！

防止歧視及性騷擾委員會